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Car era, Rosa i Hughes, 
amb oferta de renovació 
El Far<;a Lleida espera la decisió deIs cedits i per ara no descarta ningú 

XAVIER PUJOL 
I LLEIDA I "Tenim moltes coses 
avan<;ades", reconeixia ahir el 
director esportiu del For<;a Llei
da, Joaquín Prado, durant la ro
da de premsa per l'ampliació de 
contracte de Gerard Encuentra 
fins al 2024. Encara que no va 
voler donar noms, el club fa dies 
que ha presentat una oferta de 
renovació per tres deis seus pun
tals aquest any: Michael Carre
ra, Ignacio Rosa i Mark Hughes. 

Al vene<;oUl li han millorat 
les condicions economiques, 
malgrat que queden molt lluny 
de les ofertes que rep de fora, 
especialment de l'Andorra, tot 
i que no es descarta que acabi 
renovant, ates que el jugador 
sempre s'ha mostrat encantat 
de viure a Lleida i de l'acollida 
que ha tingut. 

Rosa, per la seua part, és un 
deIs fixos d'Encuentra per la 
seua gran polivalencia, mentre 
que Hughes, que ha explotat 
aquest any, esta molt cotitzat. 
Quant al nord-america, Prado 
va ser molt dar: "Volem que 
contínul, si podrem o no en 
uns díes ho sabrem. No sera fa
cil perque tindra ofertes, pero 
no ho deixem d'íntentar. Per a 
nosaltres Mark Hughes seria 
una renovació espectacular", 
va sentenciar. 

També hi ha interes que con
tinu'in els tres cedits Juani Mar
cos, Ibou Badji i Miguel Gon
zález, supeditat a les intencions 
deIs seus dubs d'origen, igual 
que ellleidata David Cuéllar, 
mentre que Shaq Cleare i Kavas 
estan en l'aire. 

D'altra banda, només La
fuente i Schreiner, aquest amb 
clausula d'alliberament, tenen 
contracte en vigor per a la pro
xima campanya. 

Aliaga, Encuentra i Prado van escenificar ahír I'ampliació de contracte del tecnic lIeidata. 

Augmentaran un 10% el pressupost de la plantilla 
• El president del For<;a Llei
da, Albert Aliaga, va deixar 
dar ahír que volen ser com
petítius la temporada que ve 
i per aixo va apuntar que "la 
nostra intenció és augmentar 
el pressupost de la plantilla. 
Intentarem que sigui d'un 10 
per cent", mentre que va re
coneixer que l'exercici es tan
cara amb unes perdues "assu
mibles". "Encara no ho tenim 
quantificat. Hi haura una mica 
de deficit, que assumirem els 
que hem d'assumir-ho, pero 
estem molt iHusionats i no ens 
fa por, tirarem cap endavant 
i amb més for<;a que mai", va 

indicar. Per la seua part, Ge
rard Encuentra va parlar so
bre la seua amplia ció de con
tracte fins al 2024 i va agrair 
a la junta "la possibilitat de 
continuar complint el somni 
d'entrenar l'equip de la me
ua ciutat. Estic súper content 
per aixo, perque al meu cap 

ENCUENTRA 
"Agraeixo que pugui 
continuar complint el 
somni d'entre~ar I'equip 
de la meua ciutat" 

sempre ha estat aquesta op
ció de seguir aquí, i només de
mano a tothom que segueixi 
arn.b aquesta iHusió", va dir 
el tecnic. 

En clau de futur va advertir 
que "la temporada que ve sera 
una altra historia, tot comen
<;a de zero, en una LEB molt 
potent. IHusió i ambició no 
ens faltara, pero tocant amb 
els peus aterra i sabent quina 
és la nostra posició". No va 
amagar el seu interes que Car
rera segueixi. "Tant de bo es 
quedi, per la meua part desitjo 
que es quedi, seria una gran 
notícia", va apuntar. 


